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نامه دوم در اعتراض 
به کارت کنعانی

باشگاه پرسپولیس بلافاصله بعد 
از پایان بازی در نامه ای، به تصمیم 
داور در دادن کارت زرد بــه مدافع 
ملی پــوش پرســپولیس اعتــراض 
کــرد. جالــب اینکه دیروز باشــگاه 
پرســپولیس نامــه جدیــدی را بــه 
ســازمان لیگ ارسال و درخواست 
کــرد کــه بــا توجــه بــه نظــرات 
کارشناســان داوری در خصــوص 
اشــتباه داور، کارت زرد کنعانــی را 
حذف کنند. باشگاه پرسپولیس به 
موارد قانونی و مشابه این مورد در 
ایران و خارج از کشــور اشاره کرده 
و درخواســت داشــته کــه کمیتــه 
داوران هرچــه ســریع تر در ایــن 
مورد رسیدگی انجام دهد. باشگاه 
پرســپولیس مدعــی اســت کــه بــا 
توجه به احراز اشتباه داوری در این 
صحنه، کنعانی مستحق بخشش 
در این پرونده اســت. در شرایطی 
که تقریباً تمام کارشناسان داوری 
اشــتباه مهــدوی در ایــن صحنــه را 
تأییــد کرده انــد باید دیــد اعتراض 
باشــگاه پرســپولیس به نتیجه ای 
خواهد رسید و مثل فرجام خواهی 
تیم هــای لالیگایــی و لیــگ برتــر 
انگلیــس منتــج بــه تغییر شــرایط 
کنعانــی خواهــد شــد یــا بــه خاطر 
حساســیت های قبــل از دربی این 
اعتراض به جایی نخواهد رسید.

تشکیل جلسه کمیته 
اقتصادی پرسپولیس

کمیتــه اقتصــادی باشــگاه صبــح 
دیــروز بــا حضــور محمــد دلبــری، 
پیمان حدادی )معاون اقتصادی(، 
دو عضــو هیــأت مدیــره و ســایر 
اعضا تشــکیل جلسه داد. معاون 
اقتصادی باشگاه پرسپولیس، در 
ایــن جلســه گــزارش کاملــی را در 
ارتبــاط بــا قراردادهــای اقتصــادی 
و تجاری منعقد شــده و در دســت 
اقــدام بــه اعضا ارائه کــرد که مورد 
بحث و بررسی قرار گرفت. کمیته 
اقتصــادی بــرای نشســت دیــروز، 
گفت وگــو و تبــادل نظــر دربــاره 
اولویت هــای تجــاری و بازرگانــی 
پرســپولیس در ســال آینــده را نیز 
در دســتور کار داشــت. همچنیــن 
مقــرر شــد بودجــه باشــگاه بــرای 
ســال آتــی، تهیــه و تنظیــم شــده و 
در نخســتین نشســت سال ۱۴۰۳ 
کمیتــه اقتصــادی مــورد بررســی و 

ارزیابی قرار بگیرد.

گولسیانی زیر نظر 
کادر پزشکی

 ، لیس ســپو پر ل  تبــا فو تیــم 
تمریــن دیــروز را از ســاعت ۱۲ در 
ورزشــگاه شهید کاظمی آغاز کرد. 
سرخ پوشان پایتخت تمرین دیروز 
را در دو بخــش زیــر نظــر کادر فنی 
برگزار کردند. بازیکنان اصلی بازی 
روز جمعه مقابل فولاد خوزستان، 
زیــر نظــر مربــی بدنســاز تیــم، 
ریکاوری کردند و سایر بازیکنان به 
مدت ۷۵ دقیقه زیر نظر کادر فنی 
به انجام بخش های مختلفی مثل؛ 
پاســکاری های کوتــاه و ترکیبــی، 
حفــظ تــوپ در بخــش کوچکــی از 
زمیــن، شــوتزنی به ســمت دروازه 
و فوتبــال درون تیمــی پرداختنــد. 
گئورگــی گولســیانی هــم زیــر نظــر 
کادر پزشــکی، تمرینات ویژه خود 

را انجام داد.

درخواست پرسپولیس 
برای تغییر جایگاه زنان

رضا درویش با عذرخواهی از بانوان 
که در طبقه دوم مستقل هستند، 
گفــت: آنهــا خیلــی علاقه منــد و 
ینــد و تشــویق  نه می آ قا مشــتا
می کننــد امــا تصمیم گیــر باشــگاه 
نیســت. از فدراســیون درخواست 
داریــم هر جور شــده، حــالا که این 
فضا برای آنها فراهم است که برای 
تماشــای بــازی بیاینــد، در مکانــی 
مســتقر شــوند که از باد و بوران در 

امان باشند. 

 zخبر

دانیال اسماعیلی فر

پاس گل به جای گلزنی

مدافع راســت ســرخ ها مقابل فولاد یکی از بهترین نمایش های این فصل خود 
را ارئه کرد تا نشــان دهد در مســیر صعودی قرار دارد. مقابل فولاد دو موقعیت 
گلزنی داشــت و می خواســت به هر ترتیبی شــده نامش در بین گلزنان مســابقه 
جــا بگیــرد امــا ســرانجام یک پــاس گل زیبا به نامش ثبت شــد. به نظر می رســید 
دانیال در این مســابقه حالت متفاوتی داشــت و کمی عصبانی به نظر می رســید 

که این مســأله در مصاحبه نســبتاً مفصل او بعد از مســابقه هم نمود داشــت.

رضا درویش:

تسلیم دلالان نشدم

مدیرعامــل باشــگاه پرســپولیس دیــروز در بخشــی از مصاحبــه خــود بــا 
خبرنــگاران دربــاره نتایــج خــوب بــا هدایت اوســمار گفت: به نظــر من خدا 
کمــک کــرد تــا او نتایــج خوبــی گرفت. من بــرای انتخــاب مربــی و بازیکن تا 
امروز تســلیم دلالان نشــدم. از هواداران هم می خواهم صبر پیشــه کنند 
و اســیر حاشــیه های فضای مجازی نشــوند. نتایج امروز، محصول همدلی 

در تیم اســت.

اوسمار ویرا

حمایت ویژه از بیرو

بیرانونــد در چهــار بــازی زیــر نظــر مربــی برزیلــی ســه اشــتباه بــزرگ داشــته 
امــا در نهایــت اوســمار از گلــر ملی پــوش خــودش تمجیــد کــرد. اوســمار بــا 
تعریــف و تمجیــد ویــژه از بیرانونــد قبــل از دربی بــه او روحیــه و انگیزه داده 
تــا بــا ایــن حمایــت ویژه بیــرو مصمم تر شــده و اشــتباهاتش را در بازی های 
بعدی جبران کند و تبدیل به همان گلر شــاخص گذشــته شــود. اوســمار از 
بیــرو کــه کاپیتان ســوم به حســاب می آیــد به عنــوان رهبر رختکن نــام برد.
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 در خصوص خریدهایی که پرسپولیس داشته 
چه نظری دارید؟

پرســپولیس خریدهــای خوبــی داشــته و انــگار کــه 
منتظــر بودنــد یحیی بــرود تا مجوز حضــور بازیکنان 

جدیــد در پرســپولیس گرفتــه شــود.
 عملکرد اوسمار را چگونه ارزیابی کردید؟

بایــد زمــان بگــذرد تــا عملکــرد این مربی مشــخص 
شــود. اوســمار قبلاً در پرســپولیس بوده و در ۴ بازی 
کــه مســولیت فنــی تیــم را بر عهــده داشــته عملکرد 
خوبــی در زمیــن ارائــه داده اســت. از لحــاظ فنــی 
اوسمار را رد نمی کنم اما به نظرم باید کار این مربی 
را در بازی هــای ســنگین ماننــد دربــی و بــازی با دیگر 

مدعیــان قهرمانــی بــه خوبــی محک زد و ســنجید.
 اوسمار می تواند جایگزین خوبی برای یحیی 

حتی در بازی های بزرگ باشد؟
حتمــاً کاربلــد بــوده کــه دو ســال یحیــی او را در 
پرســپولیس نگــه داشــته اســت. بازیکنــان خوبی هم 
در پرســپولیس حضــور دارنــد کــه از کیفیــت بالایــی 
برخوردارنــد و بــه نظــرم تیــم خــوب تقویــت شــده بــه 
همیــن دلیــل حتماً باید از تیم انتظــار بازی های خوب 
را داشــت. عیــار اوســمار در بازی هــای خوبــی ماننــد 
دربــی مشــخص می شــود و خود او هم حتمــاً می داند 
ســرمربیگری در پرســپولیس چقدر ســخت است و از 
هر نظر چقدر توقع از ســرمربی پرســپولیس بالاست.

 در خصوص خریدهای خارجی که پرسپولیس 
داشته به لحاظ فنی چه صحبتی دارید؟

بــه نظــرم بــرای اینکــه بازیکنــان خصوصــاً بازیکنــان 
خارجــی را در پرســپولیس قضــاوت کنیــم بایــد پنــج 
شش بازی آنها را در تیم ببینیم تا بتوانیم در خصوص 
شــرایط فنــی و عیــار واقعــی آنهــا نظــر دقیقــی بدهیم.

 کمبود پرسپولیس را در چه پست هایی 
می دانید؟

بــه نظــرم پرســپولیس در پســت مهاجــم 
کمبــود دارد و حتمــاً بایــد یــک مهاجــم 
تعیین کننــده دیگــر را جــدا از عیســی بــه 
خدمــت بگیرد، مهاجمی با عیار فنی بالا 
و حتمــاً بایــد مهاجــم خارجــی رزومــه دار 
جذب شــود و دیگر نبایــد مهاجم خارجی 
ضعیــف جذب شــود تا داســتان های نبیل 

بــه نوعــی تکرار نشــود.
 در خصوص تعداد تماشاگر اندکی 

که برای دربی در نظر گرفته 
شده  چه نظری دارید؟

ســال ۷۰ با محســن عاشوری 
در قطــر بــازی می کردیــم، 
یــادم هســت آن ســال ها 
ینکــه  ا ی  بــرا قطری هــا 
تماشــاگر جذب کنند برای 

هواداران تشــویق هایی مانند خــودرو در نظر می گرفتند 
بــه همیــن دلیــل مــن هم یــک بار با شــوخی به محســن 
گفتــم کــه مــا هم بلیت بخریم شــاید ما شــانس برایمان 
رقــم خــورد و خــودرو برنده شــدیم. منظورم این اســت از 
آن ســال ها قطری هــا ایــن چنیــن دنبال جذب تماشــاگر 
بودنــد امــا مــا این چنیــن تماشــاگرمان را پــس می زنیم. 
اصلاً مگر ما این همه در ورزشگاه پر از تماشاگردر دربی 
بــازی کردیــم مشــکلی پیــش آمــد؟ فوتبــال بــا تماشــاگر 
زنــده اســت. شــرایط فوتبــال عربســتان الان طــوری 
شــده که با کشــاندن بازیکنــان بزرگ دنیا بازی هایشــان 
در کشــورهای دیگــر پخــش مســتقیم می شــود امــا مــا 

خودمــان می خواهیــم تماشــاگرمان را فــراری دهیــم.
 در خصوص دربی 103 که قرار است برای 

دومین بار با VAR برگزار شود چه نقد دارید؟
در بــار اول کــه VAR بود به نظرم این مســأله به ضرر 
پرســپولیس تمــام شــد چــون نعمتی خطایــی را روی 
رضاونــد انجــام نداد به همین دلیل امیدوارم این بار 
VAR بــا دقــت کارش را انجــام دهد و دخل و تصرفی 

در کار عملکرد ویدیویی انجام نشــود.
 در خصوص دربی فکر می کنید چه بازیکنی از 

پرسپولیس شانس گلزنی دارد؟
زمانــی کــه خــودم بــازی می کــردم معمــولاً فرشــاد 
گلــزن دربــی بــود امــا ایــن بــار نمی دانــم چــه کســی 
برای پرســپولیس گل می زند؛ شــاید عیســی و شــاید 
عالیشــاه و شــاید بازیکــن دیگــری ماننــد اورونوف یا 

ترابــی گلــزن دربــی باشــند.
 با حضور اوسمار چهارمین برد متوالی  او هم به 

دست آمد؟
با حضور اوســمار نشــاط خوبی به تیم تزریق شــده و 
مــن خیلــی امیدوارم تغییر و تحولات دوباره اتفاقات 
خوبی را برای پرســپولیس همراه داشته باشد. زمان 
مــا هــم یورگــن گــده بــا همــه تلاشــی کــه انجــام داد 
موفــق نشــد امــا زمانــی که اســتانکو آمــد در هر بازی 
ســه چهــار گل می زدیــم و آخــر همــان فصل هــم با 8 

امتیــاز اختلاف قهرمان شــدیم.
  در خصوص بازی پرسپولیس مقابل فولاد چه 

نظری دارید؟
بازی خوبی را از پرسپولیس شاهد بودیم؛ بازی ای 
کــه البتــه بــا اشــتباهات مدافعــان مــا همــراه بــود. 
ایــن مســأله در نیمــه اول کمــی تیم مــا را با چالش 
مواجه ســاخت، با این وجود بازیکنان پرسپولیس 
نمایش خوبی داشــتند و یکی از بهترین بازی های 
خودشــان را خصوصــاً در نیمــه دوم بــه نمایــش 
گذاشــتند. تیم پرســپولیس در فاز تهاجمی خیلی 
خــوب بــود و بازیکنــی مانند ترابــی و اورونوف واقعاً 
خیلــی قــوی و عالــی کار کردنــد و نشــان دادنــد کــه 
پرســپولیس در فــاز تهاجمــی آنقدر قوی اســت که 
همــه تیم ها را تحت فشــار خودش قــرار دهد، چه 
بسا جدا از گل ها و فرصت هایی که از دست رفت 
یک گل مدافع قطری پرســپولیس هم به اشــتباه 
آفساید اعلام شد اما در دو خط عملکرد بازیکنان 
پرســپولیس خوب نبود که حتماً اوســمار باید برای 
این دو منطقه در دربی فکر خاصی داشــته باشــد.

 منظورتان از ضعف دو پست چیست؟
به نظرم پرســپولیس در دو پســت دروازه بان و خط دفاعی 
مقابل فولاد خوب نبود. بیرانوند روی یکی از گل ها مقصر 
بــود و روی یکــی دیگــر از گل هــا هــم می توانســت عملکرد 
بهتری داشته باشد، به نظرم بیرانوند هنوز به شکل کامل 
از افــت در نیامــده و بایــد تــا دربی ۱۰۳ اوســمار در رابطه با 
بیرانونــد و بهبــود خــط دفاعی اش در غیــاب کنعانی زادگان 
کار کنــد تــا تیــم همانطور کــه در حمله و کارهــای تهاجمی 
بســیار قــوی اســت در کارهای دفاعی هــم بهتر عمل کند.

 بهادر عبدی: نویر هم اشتباه می کند 
اما بیرانوند قطعاً در دربی اشتباه نخواهد کرد

رد پای بازیکنان فانتزی را در 
پرسپولیس پر رنگ دیدیم

مسعود قراگزلو
روزنامه نگار

بهادر عبدی بازیکن سابق پرسپولیس معتقد 
اســت بــا بازیکنانی که پرســپولیس در اختیار 
گرفتــه تغییــر ســطح بــا تیم هــای دیگــر حتــی 
تیم هــای مدعــی دیگر بــه راه انداخته اســت. 
بهادر عبدی از بازی پرســپولیس مقابل فولاد 
ابــراز رضایت خــودش را اعلام کرده و با وجود 
اشتباه بیرانوند روی این مسأله تأکید می کند 
کــه اشــتباه بیرانونــد قطعــاً در دربــی تکــرار 
نخواهــد شــد و بــه موفقیــت پرســپولیس در 

دربی ۱۰۳ خیلی امیدوار است.
 در خصوص بازی پر گل پرسپولیس و 

فولاد چه نقد فنی دارید؟
به نظرم بازی بسیار باکیفتی را از دو تیم شاهد 
بودیــم و پرســپولیس بــا چهــار گلی کــه به ثمر 
رســاند نشــان داد در حال رســیدن به شــرایط 
آرمانی اســت. اوج کار سرخپوشان هم به این 
نکتــه بازمی گشــت کــه دو بــار از حریف عقب 
افتادنــد امــا بازی دو بــر صفر باخته را با اقتدار 
بــه بــرد چهــار بــر دو تبدیل ســاختند تا نشــان 
دهند بی جهت نبود که آقا یحیی به آن شکل 
دنبــال بازیکــن جدید بود و در واقع ســرمربی 
سابق پرسپولیس با جدایی اش کمک بزرگی به 
پرسپولیس کرد تا مدیریت به خودش آمده و 
زمینه حضور بازیکنان جدید را در پرسپولیس 
فراهم ســازد و در بازی مقابل فولاد هم ما رد 
پــای پــر رنگ بازیکنــان خارجــی و در رأس آنها 
اورونــوف را دیدیــم؛ بازیکنــی که در کنار ترابی 
ستاره بازی بودند و من فکر نمی کردم اوسمار 
با انتقال و بردن او به سمت چپ و انتقال ترابی 
به ســمت راســت شــرایط خیلی خوبی را برای 
ترابــی فراهــم ســازد، از ســوی دیگر مــا رد پای 
بازیکنــان فانتــزی و تأثیر گــذار را هم به خوبی 

در پرسپولیس مشاهده کردیم.
 به نظرتان پرمهره شدن دلیل اصلی 

موفقیت پرسپولیس است؟
اورونــوف و ترابــی کلیــد پیــروزی پرســپولیس 
بودند و از طرفی حضور بازیکنان متعدد خوب 
موجــب شــد تا بار تهاجمــی تیم فقط بر عهده 
ترابی نباشد و بازیکنانی مانند اورونوف و چند 
بازیکن دیگر هستند که حتماً قادرند شرایط 
را در کارهای تهاجمی با چندین بازیکن ادامه 
دهند و به گونه ای باشند که ما به خوبی سطح 
کیفی بالاتری را از پرسپولیس نسبت به بقیه 
تیم هــا شــاهد باشــیم، چــه بســا می بینیم که 
در حــال حاضــر پرســپولیس بــه لحــاظ فنی با 
اختلاف بهترین تیم ایران است و تغییر سطح 
محسوســی با بقیــه تیم ها خصوصــاً تیم های 

مدعی در لیگ دارد.
 در خصوص اشتباه بیرانوند مقابل فولاد 

نگرانی از این بابت در صورت تکرارش 
برای بازی دربی ندارید؟

درســت است که بیرانوند اشــتباه کرده اما ما 
نباید فراموش کنیم دروازه بانی مانند نویر هم 
با آن سطح اشتباهاتی را مرتکب می شود، هر 
چند این مسأله تا حدودی قابل تأمل است که 
من از بیرانوند در طول چند بازی ندیده بودم 
کــه در چنــد هفتــه با فاصله کم اشــتباهاتی را 
مرتکب شود اما بیرانوند حتماً سنگربان خیلی 
خوبی است و بهترین دروازه بان ایران است و با 
شوکی که به او در آستانه دربی وارد شد موجب 
می شود تا این دروازه  بان بزرگ دیگر اشتباهی 
را مقابل استقلال و تیم های دیگر تکرار نکند.

 اما با محرومیت کنعانی زادگان و 
احتمال نرسیدن گولسیانی به دربی 

شاید مشکلات جدی برای خط دفاعی 
پرسپولیس برای دربی 103 به وجود آید؟

مــن خیلــی امیدوارم که گولســیانی برســد اما 
اگر این امر هم مهیا نشود، به نظرم بازیکنانی 
ماننــد نعمتــی و مدافعــان دیگــر هســتند کــه 
می تواننــد ایفای نقــش کنند. طرز یارگیری در 
دربــی واقعــاً متفاوت اســت و تمرکز بازیکنان 
اینقــدر در دربی بالاســت که احتمال اشــتباه 
خیلــی کم اســت، بــه همین دلیل مــن نگران 
پرســپولیس برای دربی نیســتم و معتقدم اگر 
ضربــه ایســتگاهی بــه اســتقلال داده نشــود 
ایــن تیم بــه هیچ وجــه نمی توانــد روی دروازه 

پرسپولیس خطرساز شود.
 فکر نمی کنید اوسمار در جنگ های 

لب خط، مغلوب سرمربی استقلال در 
دربی شود؟

به نظرم زرنگ بازی همیشه جواب نمی دهد، 
ضمن اینکه من خیلی امیدوارم VAR هم این 
بار اینگونه نباشد که دستوری باشد که با فریاد 
چند بازیکن داور را مجاب سازند پنالتی بگیرد.

 با این وجود به هر حال استقلال با دفاع 
خوب و شاید به نوعی اقتصادی پیروز 

شدن تاکنون در صدر است و نشان داده 
پیروزی مقابل این تیم واقعاً سخت است؟

بله این مسأله هم هست که هر چقدر بازیکن 
تکنیکی داشته باشید قادر به پیروزی مقابل 
تیم هایــی کــه خیلــی دفاعــی بــازی می کننــد 
نیســتید. مــن بــرای تیــم رقیــب احتــرام قائل 
هســتم اما معتقدم 9 نفره دفاع کردن مقابل 
تیــم خوزســتانی کــه در قعــر جدول قــرار دارد 
شاید چندان جالب نباشد، با وجود این حتماً 
اوســمار بــرای جبران ســه امتیاز و پیــروزی در 
دربــی راهکارهــای خاصــی را در نظــر گرفتــه و 

اجرا خواهد کرد.

ناصر قراگزلو
روزنامه نگار

تیم پرسپولیس 
در فاز تهاجمی 
خیلی خوب بود و 
بازیکنی مانند ترابی 
و اورونوف واقعاً 
خیلی قوی و عالی کار 
کردند و نشان دادند 
که پرسپولیس در 
فاز تهاجمی آنقدر 
قوی است که همه 
تیم ها را تحت فشار 
خودش قرار دهد

حســن شــیرمحمدی بازیکن اســبق پرســپولیس در خصوص شــرایط پرســپولیس خصوصاً بازی در دربی 103 
نقطــه نظــرات خــودش را مطــرح می کنــد. پیشکســوتی کــه از حضــور کم تماشــاگران در دربــی ابــراز ناراحتی و 

تأســف می کند.

 شیرمحمدی: چرا باید دربی 
با 40 هزار تماشاگر برگزار شود؟ 

با اوسمار نشاط خاصی 
به تیم وارد شده

امیدوارم این بارVAR مانند دربی قبلی عمل نکند


